
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 14. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 881
Vil ministeren oplyse, hvad der er baggrunden for, at DSB i kølvandet på af-
skaffelse af salgsvognene i IC-togene angiveligt også har besluttet at droppe
salgsautomater i togene med kaffe, læskedrikke m.v.? Og vil ministeren i for-
længelse heraf oplyse, om ministeren mener, at det er et udtryk for god og
tidssvarende service til passagerne på lange togrejser mellem landsdelene,
hvis de ikke har mulighed for at benytte en automat til køb af kaffe eller læs-
kedrikke?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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